







Emai
water teo
4) Connect all three (3) wires to the corresponding circuit wires in t
place. 1) 在水下灯后边缠绕最少120厘米电线。这120厘米电线,使水下灯得以7 注意:为方便拆卸,请预留2至3圈松弛的电线。余下的电线应从导管通 2) 在接线盒位置 预留最少15厘米长的电线,用作连接电路。 3) 剥去15厘米长的电线外皮,使内部绝缘线外露。小心不要损害这 4) 在接线盒内把这三条电线 接到相应的位置后,关好接线盒盖。
Never operate this Underwater Light for more than 10 seconds
submersion, the light assembly will get extremely hot, which may re or in damage to property.
水下灯不能在没有完全浸水下操作超过10秒。水下灯没有完全浸水时操员、旁人严重受伤,及财物损失。
5) Replace the light assembly into niche and tighten special pilot
WARNING
Use only the special stainless steel pilot screw provided with Underw an electrical hazard which could result in death or serious injury to p 只能使用水下灯所供给之专用不锈钢定位螺丝钉。不按照说明使用,可能
6) Fill the pool until the underwater light is completely submerged seconds. Turn on main switch or circuit breaker, as well as the sw
for proper operation. 操作水下灯超过10秒之前,必须确定水下灯已完全浸在池水下。检查水下 II. Replacing a lamp only: 更换灯泡
Always disconnect power to the pool light at the circuit breaker b death or serious injury to installer, servicemen, pool users, or others d 保养维修水下灯之前,必须把连结水下灯与断路器之电源切断。没依从6
 A) Turn off main electrical switch or circuit breaker, as well as the switch is the switch or circuit breaker, as well as the switch is the switch of the switch
2) A lamp, refer to Table 1 for the correct type and wattage. 灯泡
WARNING Replace lamp with a similar type and wattage. Failure to replace assembly and may cause an electrical hazard resulting in death electrical shock, and may also cause damage to property. 更换同样的灯泡种类及瓦数。不依从做到上述指示,可能引起因触电导致C) To remove light assembly, remove the special pilot screw a and place assembly on deck. 将顶端位螺丝从水下灯顶部旋开
D) Disassemble light fixture and remove bulb. Remove and disc 垫圈并将它丢弃。
E) Secure the face ring to the light fixture. Sealing screws must be seal.
 For lights with stainless face ring: a) Partly tighten the screw at the 3 o'clock position, and then partighten the screw at another 'opposite' position, and then partly tightening all screws in the above sequence Recommended 50CM pounds torque.
 2) For lights with stainless steel face ring: a) With the bent ends of the circular unitension clamp pointir recesses of the locking levers. Ensure that the bent ends of levers as shown in Figure 2, location A Check to see that the Figurer 2.b. Hold the ends of the unitension clamp together. then insert the other end through the other bent end and the screwdriver tighten the screw and nut until the distance between Figurer 3.
1 如水下杆面美闺坚时,应封田螺丝必须拉下状的专式收坚。 才可心



the Junction Box, and secure the Junction Box cover in

在泳池充满水后,可以方便保养维修。 往接线盒。

这三条内部的绝缘线电线。,

警告

unless it is totally submerged in water. Without total esult in serious injury to pool users, installers, or bystanders,

作,装置温度会变得非常热,可能导致泳池使用者、安装人

screw. 把水下灯放置在壁内 然后收紧定位螺丝。

警告

vater Light. Failure to use the screw provided could create pool users, installers or others due to electrical shock. 能会引起触电导致泳池使用者或安装人员严重伤害甚至死亡。

d in water before operating the light for more than 10 ritch which operates the underwater light itself, to check

下灯操作时,开启总开关或断路器,并水下灯操作开关。

危险

before servicing the light. Failure to do so could result in due to electrical shock.

做到上述指示,可能导致严重伤害甚至死亡。

ritch which operates the underwater light itself.

1. 参考照表1的种类及瓦数

警告

amp with the same type of lamp will damage the light or serious injury to pool users, installers, or others due to

致泳池使用者或安装人员严重伤害甚至死亡,及财物损失。 It top of face ring, remove light assembly from niche, ,把水下灯在壁内取出,把水灯谨慎的放在平台上。 card old gasket. 拆开水灯装置,取下灯泡,取下旧防水

e tightened in the following manner to ensure a proper

artly tighten the screw at the 9 o'clock position. Partly rtly tighten the screw directly across from it. e until all screws are evenly and securely tightened.

ing down spread the clamp and place it in the "U" the clamp are located between the pair of locking clamp is properly engaged with all of the levers; see Insert the bolt through one end of the bend end and thread the bolt into the nut. Using a #3 Phillips head ween the ends of the clamp equals 0.6CM or less; see

把水下灯面盖闭紧时,密封用螺丝必须按下述的方式收紧,才可以有彻底的密封效果。对于用螺丝收紧面盖的水下灯:
 (a)分几个步骤拧紧螺丝,先旋上3时位的螺丝,然后旋上9时位的螺丝。再旋上对面另一个螺丝丝,然后再旋上正对面另一个螺丝。(b)继续按上述的步骤,均匀地旋上所有的螺丝,最后用大约50磅力厘米的力矩拧紧所有螺。